
Vragen ex. artikel 45 van het reglement van orde van de gemeenteraad
Schriftelijke vragen over Padelbanen IJsselhallen

Zwolle, 2 april 2023

Geacht college van burgemeester en wethouders,

De IJsselhallen maken plaats voor woningbouw. Op dit moment wordt er op deze locatie 
door 8.000 spelers padel gespeeld. Peakz verhuurt 15 banen op locatie IJsselhallen, 
waarmee zij meer dan de helft van het totaal aantal van 29 banen in Zwolle levert. De 
padelclub is daarmee een van de grotere clubs van het land en bovendien een goed bezette 
sportaccommodatie in Zwolle. 

Peakz kan vanaf 31 december 2023 geen gebruik meer maken van de locatie IJsselhallen. 
Zij geeft aan een nieuwe hal te willen bouwen, welke er eind 2024 kan staan. Peakz hoopt 
op overbrugging tot die tijd in de IJsselhallen en geeft aan een verzoek daartoe te doen bij 
de gemeente (De Stentor, 26 maart 2023). 

Hierover hebben wij de volgende vragen aan het College:

1. Is het college met de VVD van mening dat padel, de sport die booming is, bijdraagt 
aan een van haar in haar ‘Gezondheidsbeleid’ geformuleerde speerpunten 
‘Bevorderen van een gezonde leefstijl’?

2. Is het college met de VVD van mening dat goede sportaccommodaties een 
randvoorwaarde zijn om invulling te geven aan sport, bewegen en vitaliteit van haar 
inwoners?

3. Heeft het college een verzoek van Peakz ontvangen om langer gebruik te mogen 
maken van de locatie IJsselhallen?

4. Kan het college aangeven op welke datum de sloop van de locatie IJsselhallen start? 
a. In hoeverre is hier sprake van een gefaseerde sloop? 

5. Is het college bereid om te onderzoeken of de mogelijkheid bestaat om (een deel 
van de) padelbanen beschikbaar te houden in (een deel van) 2024 op een veilige 
en verantwoorde manier op locatie IJsselhallen?

6. Ziet het college een rol voor haar weggelegd – op het moment dat er geen 
mogelijkheid is om padelbanen beschikbaar te houden in 2024 op locatie 
IJsselhallen -  met Peakz te spreken over een alternatieve vorm van overbrugging 
om zo 8000 inwoners van Zwolle te faciliteren in het spelen van padel?

Namens de fractie van de VVD,

Regien Courtz


